
 

 
 

Ekonomisk redogörelse 2023, Cramérsällskapet 
 
Vid räkenskapsårets början, 1/1 2023 uppgick våra <llgångar <ll SEK 81004,90. Under 2023 
har sällskapets intäkter uppgåG <ll SEK 28710,15, kostnaderna <ll SEK 26123,35.  
Årets resultat är således eG plusresultat på SEK 2586,80.  
Utöver plusresultatet inkom betalning för våra fordringar på Stockholms Universitet, SEK 
4000, samt Sta<s<kfrämjandet, SEK 225. Totalt uppgår våra <llgångar den 31/12 2023 <ll SEK 
87816,70.  
 
Specifika)on av intäkter: Vi fick under året in medlemsavgiRer för 71 medlemmar. 
MedlemsavgiRen för enskild medlem är f.n. SEK 75/år. Vi har fåG in en betalning från 
Sta<s<kfrämjandet på SEK 525, betalningen härrör från medlemsavgiRer <ll 
Cramérsällskapet som betalats in <ll Sta<s<kfrämjandet före 2022 men inte upptäckts förrän 
under 2023. Vi har under 2023 haR 7 ins<tu<onsmedlemmar som betalat SEK 1000 vardera. 
Vid höstmötet tog vi ut en avgiR på SEK 900 för medlemmar och SEK 1000 för icke-
medlemmar. ERer avräkning för kostnad för fika under mötet, SEK 2325, som Umeå 
Universitet betalat fick vi neGo in SEK 15175 (UmU:s deltagarfaktura minskades med 
motsvarande belopp). Vi har haR en ränteintäkt på SEK 685,15.  
 
Specifika)on av utgi3er: Vid höstmötet bjöd vi på fika och middag dag eG samt fika och en 
enklare lunch dag två. Middagen kostade SEK 14818. Undertecknad har <ll skrivande datum, 
trots påstötning, inte fåG faktura från Eurest för den läGare lunch vi bjöd på eRer mötet. Av 
den anledningen finns ingen fordran upptagen i resultat- och balansräkning. Vi räknar med 
aG faktura inkommer under 2024.Utöver höstmötet <lldelades årets Cramérpristagare Erik 
Thorsén SEK 10000 i prissumma, slutligen hade vi bankavgiRer från Nordea som uppgick <ll 
SEK 1305,35. 
 
Kommentarer: Vår budget för 2023 indikerade aG vi skulle gå med SEK 6050 i underskoG, 
istället blev det eG plusresultat med drygt SEK 2500. Orsaken är aG höstmötet genererade 
mer intäkter och lägre kostnader än budgeterat - vi hade budgeterat med en förlust för 
höstmötet men det gick i princip ”jämnt upp”.  
Vi hade vid årsskiRet 71 betalande medlemmar. Vår moderförening Sta<s<kfrämjandet har 
nu byG registerleverantör och möjliggjort aG betala medlemsavgiRen direkt via t.ex. kort 
eller Swish, vi hoppas aG deGa skall underläGa för alla intresserade aG betala 
medlemsavgiRen. En kommentar är aG vi enligt medlemsregistret har 84 medlemmar i 
skrivande stund – vi har inte hunnit avgöra om dessa är felregistrerade eller om vi fak<skt 
har en fordran på Sta<s<kfrämjandet. Vi hade sju ins<tu<onsmedlemmar 2023, och hoppas 
förstås på aG fler ansluter under 2024. 
 
Umeå 2024-02-03. 
Anders Lundquist, Kassör 


